
Geacht college van B&W, 

Op de eerste plaats de beste wensen voor het nieuwe jaar. 

We beginnen het jaar met vraag over de kerstbomeninzameling: 

  

De gemeente heeft gepubliceerd dat het dit jaar vanwege de corona-richtlijnen niet 

mogelijk is, om kerstbomen in te zamelen. 

Met name oudere mensen zijn hier de dupe van. Zij kunnen hun kerstboom niet zo 

klein maken dat deze in de groene container kan en wegbrengen naar een 

afvalstation is ook moeilijk. 

 

We zien nu al bomen aan de straat liggen die afgevoerd moeten worden. Veel 

kinderen beleefden plezier aan het ophalen en onze gemeente was binnen korte tijd 

weer netjes opgeruimd. 

 

Onze vragen zijn: 

1. Waarom heeft u zo resoluut besloten om af te zien van de kerstbomeninzameling? 

2. Is er wel gekeken naar een mogelijkheid om de kerstbomen coronaproof in te 

zamelen?  

Er was toch wel een creatieve corona-proof oplossing te bedenken, bij andere 

gemeenten lukt dat ook. 

Ook kerken en andere grote en kleine instellingen hebben meerdere bomen en lopen 

tegen dit probleem aan. 

3. Is het college bereid om hier snel actie op te ondernemen en de kerstbomen 

alsnog in te zamelen? 

 

We zien graag uw antwoord op bovenstaande de vragen graag tegemoet maar met 

name vragen wij u om de actie gelijk in te zetten. 

 

Hartelijk groet, 

Jos Ramaker, fractievoorzitter 

Gemeentebelangen 

 


